
2倍书签放大镜片 手持式放大镜

产品名称 2倍书签放大镜片 手持式放大镜

公司名称 强锋玻璃厂

价格 1.00/个

规格参数 是否提供加工定制:是
类型:手持式放大镜
品牌:义乌强锋玻璃

公司地址 中国 浙江 东阳市
浙江省东阳市江北山口工业区友谊路60-1号

联系电话 86 0579 86350023 15868918198

产品详情

是否提供加工定制 是 类型 手持式放大镜
品牌 义乌强锋玻璃 型号 FDJ-008
放大倍数 2-3倍 有效直径 25-407（mm）
材质 玻璃放大镜 装箱数 200

 本公司位于浙江东阳山口工业区，交通十分便捷，是一家集玻璃生产、深加工、销售为一体的企业。
公司常年生产经营1mm-10mm各种规格的浮法、格法玻璃及镜片。公司产品被广泛用于建筑、相框、工
艺品及钟表等行业，并以其丰富的玻璃深加工经验，卓越的产品品质以及诚信灵活的营销方式，受到各
界朋友的一致好评并远销国外。我们可以根据您的需要，为您切割（改裁）各种大小规格的或异型小片
的玻璃及镜片并包装。本公司经过多年的努力已成为同行业中的佼佼者并与外贸公司建立了良好的合作
关系，可以为您提供拖柜，订舱，装柜，报关等出口服务。您的满意，我们的追求。欢迎新老客户来人
、来电垂询!祝商祺! 我们的合作理念：互利分享，饮水思源。 我们的经营理念：诚实守信，开源节流。
我们的服务理念：您的成功，我的骄傲。 the company is located in zhejiang dongyang mountain industrial zone
with convenient traffic, is a collection of glass manufacturing, processing, sales for the integration of enterprises.
company perennial production management 1mm - 10mm various specifications of the float, glass and glass.
company products are widely used in construction, picture frame, handicrafts and horological, etc, and with its rich
experience in the glass processing, the outstanding product quality and credibility of the flexible marketing method,
are from all walks of life friend s consistent high praise and abroad. we can according to your need for you to cut
(cutting) various sizes or alien small pieces of glass and lens and packaging. the company, after many years of effort has
become a leader in the industry and trade company to establish a good relationship of cooperation, can provide you
drag ark, booking, and export customs declaration services ark. your satisfaction is our pursuit. welcome new and old
customers to contact us! the contracting!our mutual cooperation concept: share, april showers bring may flowers.our
management idea: honesty, expenditure.our service concept: your success, and i m proud.
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